
 

 

 

 

 

Barendrecht, 11 juni 2022 

 

Betreft: Schriftelijke vragen inzake hal bij de Carnisse Veste  

Geachte college, 

De PvdA werd geattendeerd op het volgende bericht:  

hal beneden bij de Carnisse Veste afgezet thv de Jumbo supermarkt nadat stukken van het 

plafond plots naar beneden vielen; "Is helemaal afgezet. De schrik zat er in bij de mensen. 

Kwam ineens naar beneden." 1 

De inwoners zijn terecht geschrokken en maken zich zorgen. Naar aanleiding van dit bericht 

heeft de fractie van de PvdA een aantal vragen:  

1) Is het college geïnformeerd over deze situatie? 

2) Bent u met ons van mening dat onze inwoners veilig gebruik moeten kunnen maken van de 

openbare ruimte? 

3) Was het college op de hoogte van de slechte staat en de daarmee gepaarde 

veiligheidsrisico’s van het plafond in winkelcentrum Carnisse Veste? Zo ja, welke acties 

zijn ondernomen? Zo nee, welke acties worden ondernomen? 

Eerder waren er grote zorgen over het dak van de parkeergarage onder het Havenhoofd.2 Door 

een extern bureau is zowel een visuele inspectie als een destructief onderzoek uitgevoerd. Uit 

dit onderzoek is geconcludeerd dat de maximale belasting van het dek toereikend was voor de 

markt.3  

Omwonenden maken zich nu weer zorgen.  

4) Bent u bereid om te onderzoeken of dat dak nog steeds veilig is?  

5) En kan het college onderzoeken of er een verband is met de situatie is Carnisse veste? 

Wij zien uw beantwoording met interesse tegemoet. 

 Met vriendelijke groet, 

Tina Jakoeb  

Fractievoorzitter PvdA 

 
1 https://twitter.com/BarendrechtnuNL/status/1535714033206165506 
2 Zie brief d.d. 5 oktober 2021 met  kenmerk 256530 met als onderwerp ‘Markt parkeerdek Havenhoofd’ 
3 https://barendrechtsdagblad.nl/lokaal/markt-in-carnisselande-weer-terug-op-zijn-oude-plaats 
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